
  
 

Notulen van de Algemene vergadering van Ternesse bridgeclub op 14 mei 2024 om 19.30 uur 
 

Aanwezig: Dirk De Bruyker, Patricia Flies, Peter en Trui Fransen, Eddy Goeman, Els Janssens, Elie Lagrain*, Inez 

Lagrain, Lieven Lambrecht, Petra Maebe, Hendrik en Alda Poelmans, Jan Ronsse*, Lieven Stuyck, Willy Van 

Alphen, Francis Van de Leur, Frieda Van de Mosselaer, Anne Marie Van Hoestenberghe, René Verbinnen en Leo 

Victor, 
* niet- stemgerechtigd. 

 

Welkomstwoord door voorzitter Lieven Stuyck 
 
Activiteitenverslag 
Er werd geen bijkomende informatie gevraagd over het Activiteitenverslag 2023-2024. 
 
VBL-lidgelden 
Het lidgeld van de VBL wordt verhoogd van € 42€naar € 43. De tarieven voor het “Bridge beter” magazine zijn 
ongewijzigd. De leden zullen in juli gevraagd worden om aan te sluiten bij de VBL. 
 
Overzicht van de rekeningen 
Op 7 mei 2024 toonde het verslag van de financiële middelen een vermindering van € 507 ten opzichte van de 
stand van de rekening op 1 mei 2023.  
Het Bestuur trachtte om bij de start van een nieuw werkingsjaar een reserve aan te houden van +/- € 4000.  
Op 1 mei 2023 was die reserve € 4883 en op 1 mei 2024 € 4376 dus een verlies van € 507. 
 
Verslag van Jos Vlaminckx, de Commissaris van de rekeningen. 
Na de controle van de boekhouding stelde hij voor om de rekeningen goed te keuren. 
 
Goedkeuring van de rekeningen 
De rekeningen werden unaniem goedgekeurd. 
 
Kwijting aan het Bestuurders en de Commissaris van de rekeningen 
Er werd eenparig kwijting verleend aan de Bestuurders en de Commissaris van de rekeningen. 
 
Stemrecht op de Algemene vergadering. 
De Algemene vergadering bevestigde unaniem dat enkel leden die op 31 maart van het voorbije werkingsjaar 
aan minstens vijf bridgetornooien hebben deelgenomen stemgerechtigd zijn op de AV. 
 
Kandidaten voor een bestuursfunctie 
Er waren geen nieuwe kandidaten om een bestuursfunctie op te nemen.  
Lieven Stuyck, Leo Victor en Eddy Goeman waren uittredend en herkiesbaar. Zij werden alle 3 herverkozen. 
Hendrik Poelmans begint aan het tweede jaar van zijn mandaat. 
De bestuursfuncties zullen door het Bestuur verdeeld worden. 
 
Benoeming van en Commissaris van de rekeningen 
Jos Vlaminckx werd herbenoemd als Commissaris van de rekeningen. 
 
Rondvraag 
Er werd navraag gedaan naar de nieuwe software die ontwikkeld werd door de VBL en die Messerbridge gaat 
vervangen in de toekomst. Die software zit in de testfase en zal later beschikbaar gesteld worden van de 
bridgeclubs. De voorwaarden om die software te mogen gebruiken zijn nog niet gekend. 
 
De Algemene vergadering werd afgesloten om 20 uur. 

 


